
Rada Powiatu w Końskich

Komisja Rewizyjna

ProtokółNr 9/5/2020

Obrady rozpoczęto 10 czerwca 2020 o godz. 14:00 , a zakończono o godz. 14:56 tego samego
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:
1. Lilla Brożyna

2. Michał Cichocki
3. Marian Domagała

4. Dorota Duda
5. Grzegorz Jóźwik

6. Czesław Kurcbart
7. Wojciech Owczarek
8. Paweł Pękala

9. Robert Plech

Posiedzenie otworzył i obradom przewodniczyłMichałCichocki - Przewodniczący Komisji.

Ad.2.
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wobec braku uwag przystąpionodo przyjęcia porządku posiedzenia.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie porządku posiedzenia.

Wyniki głosowania
ZA : 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (7)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Czesław

Kurcbart, Wojciech Owczarek
NIEOBECNI (2)
Paweł Pękala, Robert Plech

Poniższy porządekobrad został przyjęty jednogłośnie.

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku posiedzenia.
3. Zapoznanie się z informacją o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2019 roku.
4. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za 2019 rok

oraz opinią Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu

Powiatu Koneckiego za 2019 rok.
5. Zapoznanie się ze sprawozdaniem finansowym Powiatu Koneckiego za 2019 rok .
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6. Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli realizacji budżetu

Powiatu za 2019 rok.
7. Opracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2019 rok.
8. Sprawy różne.

Ad.3.
Informację o stanie mienia Powiatu Koneckiego na dzień 31.12.2019 roku przedstawiła

Lucyna Kołodziejczyk- Naczelnik Wydziału

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomościprzedstawioną informację.

AdA.
Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za 2019 rok oraz opinią Regionalnej
Izby Obrachunkowej o sprawozdaniach z wykonania budżetu Powiatu Koneckiego za 2019 rok
przedstawiła Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Komisja przyjęła do wiadomości przedmiotowe sprawozdanie.

Ad.S.
Sprawozdanie finansowe Powiatu Koneckiego za 2019 rok omówiła Skarbnik Powiatu Edyta
Drążkiewicz.

Wobec braku uwag Przewodniczący stwierdził, że Komisja przyjęła do wiadomości

przedmiotowe sprawozdanie.

Ad.6 .
Omówienie wyników i przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli realizacji budżetu

Powiatu za 2019 rok.

Protokół z kontroli realizacji budżetu Powiatu za 2019 rok przedstawił Przewodniczący

Zespołu Kontrolnego Michał Cichocki.

Dyskusji wpowyższym temacie nie prowadzono.

Przed przystąpieniemdo głosowania sprawdzono quorum.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z przeprowadzonej kontroli realizacji budżetu Powiatu za 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU:O, NIEOBECNI: l

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisjajednogłośnieprzyjęłaprotokół z kontroli realizacji budżetu Powiatu za 2019 rok.

Ad.?
Opracowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za2019 rok.

Przewodniczący Komisji odczytał projekt wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu
w Końskich w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Końskich z tytułu

wykonania budżetu za 2019 rok.

Wobec braku uwag do przedstawionego projektu wniosku przystąpiono do głosowania.

Głosowano w sprawie:
Zaopiniowanie wniosku w sprawie absolutorium dla Zarządu Powiatu za 2019 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (6)
Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik, Wojciech Owczarek,
Robert Plech
WSTRZYMUJĘSIĘ (2)
Dorota Duda, Czesław Kurcbart
NIEOBECNI (1)
Paweł Pękala

Komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi

Powiatu WK0I1Skicl,.

Wniosek podpisali wszyscy radni obecni na posiedzeniu.

Wniosek oraz protokół z głosowania imiennego stanowią integralną część niniejszego
protokołu.

Ad.S.
W sprawach różnych głos zabrali:

Przewodniczący Komisji Michał Cichocki zaproponował aby jeszcze przed wakacjami
zespół kontrolny przeprowadził kontrolę w Specjalnym Ośrodku Szkolno-Wychowawczym
w Baryczy.

Członkowie zespołu kontrolnego ustalili , że kontrola zostanie przeprowadzona 26 czerwca
2020 roku.
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Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Komisji podziękował za uczestnictwo
i ogłosił zakończenie posiedzenia.

Przewodniczący

Komisj.iR,ewi~-· ej
I~
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Michał Cichocki

Przygotował(a): Iwona Cholewa
______ o __ _ _

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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